Contract No. HY/2018/02 Central Kowloon Route – Kai Tak East 27 February 2021

KTE - Award Ceremony for the "Picture Your Central Kowloon Route" Event

Following an online adjudication panel meeting on 27 January 2021, 16 outstanding entries were selected and the results have been announced on the event website, www.pictureyourckr.com, in February 2021.

With the support of Kwun Tong and Kowloon City District Council Members, the Award Ceremony was successfully held on 27 February 2021 at Ma Tau Kok Community Liaison Centre. An exhibition will be arranged in May 2021 to showcase the winning and outstanding entries.

啟德東 - "你相" 中九龍幹線比賽頒獎禮

繼 2021 年 1 月 27 日進行網上評審會議,評審小組最終在眾多照片之中選出 16 幅 得獎作品。得獎結果已在活動網頁公佈:www.pictureyourckr.com。

在觀塘區及九龍城區區議員的支持下,頒獎典禮亦於 2021 年 2 月 27 日在馬頭角社區聯絡中心成功舉行。所有得獎作品及其他優秀作品將於 2021 年 5 月在「你相」中九龍幹線相片展覽中公開展出。











